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PROTOKÓŁ  Nr XXVII/ 2008  
 

z przebiegu XXVII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w  Zbąszynku 
odbytej w dniu 30 pa ździernika 2008 roku 

w sali konferencyjnej Urz ędu Miejskiego w Zb ąszynku  
 
 

Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  powitał przybyłych gości, radnych, Burmistrza Wiesława 
Czyczerskiego, Skarbnika Gminy Anetę Nawracała, p.o. Sekretarza Barbarę Stasik oraz 
pozostałych przybyłych i otworzył obrady XXVII sesji Rady Miejskiej w Zbąszynku o godz. 
13.00. Jednocześnie stwierdził, Ŝe na sali obecnych jest 14 radnych, co wobec ustawowego 
składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum dla prawomocności obrad /listy 
obecności radnych oraz gości stanowią załączniki nr 1 i 2 do niniejszego protokołu/.  
 
Nieobecny usprawiedliwiony: 
Radny Krzysztof Krzywak 
 
Do pkt. 2.  
 

Wybór Sekretarza obrad 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur przyjętym zwyczajem na Sekretarza obrad sesji zgłosił 
kandydaturę radnej Agnieszki Budych (wyraziła zgodę) i zarządził głosowanie. 
- za pełnieniem przez radn ą Agnieszk ę Budych funkcji Sekretarza obrad dzisiejszej 
sesji Rady - głosowało 14 radnych. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady stwierdził, Ŝe Sekretarzem obrad 
dzisiejszej sesji Rady została radna Agnieszka Budy ch. 
 
Do pkt.3.  

Przyjęcie porz ądku obrad 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przedstawił planowany porządek obrad.  
 
      P o r z ą d e k   o b r a d :  
1. Otwarcie sesji 
2. Wybór Sekretarza obrad 
3. Przyjęcie porządku obrad 
4. Wręczenie KrzyŜy Zesłańców Sybiru nadanych przez Prezydenta RP 
5. Przyjęcie protokołów z XXV sesji Rady z dnia 25 września 2008r. oraz XXVI 

nadzwyczajnej sesji Rady z dnia 10 października 2008r. 
6. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach w okresie międzysesyjnym 
7. Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym 
8. Interpelacje i zapytania 
9. Sprawozdanie z realizacji strategii gminy  
10. Ocena funkcjonowania działalności sołectw 
11. Podjęcie uchwał 

a) w sprawie powołania Sekretarza Gminy Zbąszynek 
b) w sprawie zmian budŜetu gminy i w budŜecie gminy na 2008 rok 
c) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatu Świebodzińskiemu 
d) w sprawie inkasa podatku od nieruchomości, rolnego, leśnego, takŜe w formie 

łącznego zobowiązania pienięŜnego, określenia inkasentów i wysokości 
wynagrodzenia za inkaso 

e) w sprawie obniŜenia ceny skupu Ŝyta stanowiącej podstawę do obliczenia podatku 
rolnego na 2009 rok 
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f) w sprawie określenia  wysokości  stawek i zasad poboru podatku od nieruchomości, 
opłaty od posiadania psów i opłaty  targowej  

g) w sprawie przystąpienia Gminy Zbąszynek do Stowarzyszenia  Lokalna Grupa 
Działania Regionu  Kozła  jako członka zwyczajnego 

h) w sprawie najniŜszego wynagrodzenia zasadniczego oraz wysokości jednego punktu 
dla  pracowników samorządowych zatrudnionych w jednostkach organizacyjnych 
Gminy Zbąszynek 

i) w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza Zbąszynka 
12.  Odpowiedzi na interpelacje 
13.  Informacja Przewodniczącego Rady i Burmistrza o przedłoŜonych oświadczeniach   

majątkowych za 2007 rok 
14.  Oświadczenia i wolne wnioski 
15.  Zakończenie obrad 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur złoŜył wniosek o wykreślenie punktu 9: „Sprawozdanie z 
realizacji strategii gminy”,  uzasadniając wniosek zbyt krótkim terminem na dokonanie 
szczegółowej analizy, zatem temat zostałby przesunięty do realizacji w terminie późniejszym. 
Radny Wojciech Półtorak  zwrócił się z prośbą o wskazanie konkretnego terminu 
przedstawienia sprawozdania. 
Burmistrz Wiesław Czyczerski  poinformował, Ŝe sprawozdanie zostanie przedstawione na 
najbliŜszej sesji. 
Więcej zmian do porządku obrad nie zgłoszono. 
Następnie Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  zarządził głosowanie nad przyjęciem 
powyŜszej zmiany do porządku obrad. 
- za wprowadzeniem powy Ŝszej zmiany do porz ądku obrad głosowano – 13 głosów 
„za”, 1 głos „przeciw”. 
 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur przedstawił porządek obrad sesji po wprowadzonej 
zmianie. 
 
P o r z ą d e k   o b r a d :  

1. Otwarcie sesji 
2. Wybór Sekretarza obrad 
3. Przyjęcie porządku obrad 
4. Wręczenie KrzyŜy Zesłańców Sybiru nadanych przez Prezydenta RP 
5. Przyjęcie protokołów z XXV sesji Rady z dnia 25 września 2008r. oraz XXVI 

nadzwyczajnej sesji Rady z dnia 10 października 2008r. 
6. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach w okresie międzysesyjnym 
7. Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym 
8. Interpelacje i zapytania 
9. Ocena funkcjonowania działalności sołectw 
10. Podjęcie uchwał 

a) w sprawie powołania Sekretarza Gminy Zbąszynek 
b) w sprawie zmian budŜetu gminy i w budŜecie gminy na 2008 rok 
c) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatu Świebodzińskiemu 
d) w sprawie inkasa podatku od nieruchomości, rolnego, leśnego, takŜe w formie 

łącznego zobowiązania pienięŜnego, określenia inkasentów i wysokości 
wynagrodzenia za inkaso 

e) w sprawie obniŜenia ceny skupu Ŝyta stanowiącej podstawę do obliczenia 
podatku rolnego na 2009 rok 

f) w sprawie określenia  wysokości  stawek i zasad poboru podatku od 
nieruchomości, opłaty od posiadania psów i opłaty  targowej  
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g) w sprawie przystąpienia Gminy Zbąszynek do Stowarzyszenia  Lokalna Grupa 
Działania Regionu Kozła  jako członka zwyczajnego 

h) w sprawie najniŜszego wynagrodzenia zasadniczego oraz wysokości jednego 
punktu dla  pracowników samorządowych zatrudnionych w jednostkach 
organizacyjnych Gminy Zbąszynek 

i) w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza Zbąszynka 
11.  Odpowiedzi na interpelacje 
12.  Informacja Przewodniczącego Rady i Burmistrza o przedłoŜonych oświadczeniach   

majątkowych za 2007 rok 
13.  Oświadczenia i wolne wnioski 
14.  Zakończenie obrad 

 
Nad przyj ęciem porz ądku po zmianach głosowano przy 13 głosach „za” i 1 głosie 
wstrzymuj ącym. 
 
Do pkt 4.  
 
 

Wręczenie Krzy Ŝy Zesłańców Sybiru nadanych przez Prezydenta RP 
 
Uroczystego odznaczenia dokonał Burmistrz Zbąszynka, Wiesław Czyczerski.  
 
Odznaczonych zostało 9 osób: 
 
1.Krystyna Bok, Zbąszynek 
2.Teresa Dynowska, Samsonki  
3.Maria Kluj, Zbąszynek 
4.Regina Marciniak, Zbąszynek 
5.Maria Śmierzchalska, Zbąszynek 
6.Helena Sudomir, Międzyrzecz 
7.Władysława śłobicka, Rogoziniec  
8.Kazimierz Sachmata, Kosieczyn 
9.Waldemar Mikurenda, Kosieczyn 
 
Po odznaczeniu Burmistrz Wiesław Czyczerski  w imieniu pracowników Urzędu i własnym 
Ŝyczył  Sybirakom zdrowia oraz wszelkiej pomyślności w Ŝyciu osobistym. 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przytoczył krótko genezę ustanowienia KrzyŜa 
Zesłańców Sybiru. KrzyŜ Zesłańców Sybiru został ustanowiony z dniem 17 października 
2003 r. KrzyŜ Zesłańców Sybiru jest wyrazem narodowej pamięci o obywatelach polskich 
deportowanych w latach 1939 - 1956 na Syberię, do Kazachstanu i północnej Rosji, w 
hołdzie dla ich męczeństwa oraz wierności ideałom wolności i niepodległości. 
Następnie w imieniu Rady oraz swoim własnym złoŜył odznaczonym Ŝyczenia zdrowia, 
szczęścia i aby nigdy Ŝadne pokolenia nie doznały tych dramatów, których doświadczyli. 
Wspomnienia z przed lat przelała na papier Pani Władysław śłobicka, które podczas sesji 
odczytała wnuczka Pani Władysławy, Pani Marzena /odczytane wspomnienia stanowią 
załącznik nr 3 do niniejszego protokołu/. 
 
Następnie Przewodniczący Rady Jan Mazur ogłosił przerwę. 
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Po przerwie. 
 
 
Do pkt 5.  

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 
 

Przewodnicz ący Rady  Jan Mazur poinformował radnych, Ŝe protokoły z XXV sesji Rady z 
dnia 25 września 2008r. oraz XXVI nadzwyczajnej sesji Rady z dnia 10 października 2008r. 
przez czas trwania sesji będą wyłoŜone do wglądu i jeŜeli nie będzie uwag zostaną przyjęte 
w pkt.13 porządku obrad. 
 
Do pkt. 6  
 

Informacja Przewodnicz ącego Rady o działaniach w okresie mi ędzysesyjnym 
 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 
międzysesyjnym  /sprawozdanie stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu/. 
  
Do pkt.7  

Informacja Burmistrza z działalno ści w okresie mi ędzysesyjnym 
 
Burmistrz Wiesław Czyczerski  przedstawił informację z działalności w okresie 
międzysesyjnym /informacja stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu/.  
W uzupełnieniu do przedstawianego sprawozdania z działalności w okresie międzysesyjnym 
dołączona została informacja z działalności referatów Urzędu Miejskiego w okresie 
międzysesyjnym /informacja z działalności referatów UM w okresie od 25 września 2008r.  
do 29 października 2008 r. - stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu/. 
 
Do pkt.8  
 

Interpelacje i zapytania 
 
Radny Wojciech Półtorak zgłosił zapytanie do Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej, co 
dalej w związku z tematem poszerzenia kompetencji Komisji Rewizyjnej w temacie 
weryfikacji „ulotki” dotyczącej oczyszczalni ścieków. 
 
Przewodnicz ący Komisji Rewizyjnej Andrzej Budych  poinformował, Ŝe na dzisiejszym 
posiedzeniu Komisji Rewizyjnej ustalono, Ŝe odbędzie się w listopadzie dodatkowe 
posiedzenie Komisji dot. powyŜszego problemu. 
 
Radny Wojciech Półtorak  odnosząc się do informacji dot. okresu międzysesyjnego 
przedstawianej przez Burmistrza zgłosił zapytanie odnośnie zmian studium wykonalności - o 
jakie zadania chodzi? 
 
Radny Mieczysław Maciejewski  zapytał, kto był wykonawcą remontu po byłej przychodni? 
Następnie zgłosił następujące uwagi co do przeprowadzonego remontu: na korytarzu przy 
podejściu dla niepełnosprawnych jest popękana ścianka, barierka odgradzająca podejście 
nie jest stabilna i niewłaściwie zabezpieczono urządzenia elektryczne. 
 
Do pkt.9  

Ocena funkcjonowania działalno ści sołectw 
 

Burmistrz Wiesław Czyczerski  poinformował, Ŝe na terenie gminy działa 5 sołectw, które 
pełnią rolę pomocniczą względem Urzędu Miejskiego. Sołtysi wraz z radami sołeckimi są 
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pośrednikami między mieszkańcami sołectw a urzędnikami, starają się teŜ sami rozwiązywać 
problemy występujące na terenie sołectw. Jak poinformował Burmistrz została nadal 
utrzymana zasada dofinansowania zadań wykonywanych na terenie sołectw i 20% podatku 
rolnego jest przeznaczane do dyspozycji Zebrania Wiejskiego. Rada Sołecka wraz z 
sołtysem są zobowiązani uchwalić podział tej kwoty. Zasada ta powoduje, Ŝe im większe 
sołectwo pod względem liczby mieszkańców tym większymi środkami dysponuje. Środki te w 
większości przeznaczane są na wykonywanie zadań upiększających wieś (tj. utrzymanie 
porządku, zamiatanie, koszenie), a takŜe na wspieranie róŜnych inicjatyw społecznych 
kulturalnych, społecznych, oświatowych czy sportowych, wspieranie przedszkoli, szkół. Jak 
zaznaczył Burmistrz środki te są prawidłowo wykorzystywane i rozliczane a często teŜ 
pomnaŜane poprzez działanie róŜnych organizacji działających na terenie sołectw. 
Natomiast wydawaniem zleceń i rozliczaniem środków sołectw zajmują się pracownicy 
Urzędu Miejskiego oraz sołtysi.  
Skarbnik Aneta Nawracała  przedstawiła rozliczenie finansowe działalności poszczególnych 
sołectw biorąc pod uwagę wykonanie względem planu na 2008 rok /informacja stanowi 
załącznik nr 7  do niniejszego protokołu/. 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  zaznaczył, Ŝe praca sołtysów oceniana jest wysoko, 
widoczna jest gospodarność sołectw. Następnie w imieniu Rady złoŜył podziękowania 
sołtysom oraz za ich pośrednictwem radom sołeckim i mieszkańcom sołectw za działalność 
na rzecz społeczności lokalnej gminy.  
 
Do pkt. 10  

 
Podjęcie uchwał 

a/. 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur odczytał wniosek Burmistrza w sprawie powołania do 
pełnienia funkcji Sekretarza Gminy Zbąszynek w osobie Pana Jana Makarewicza.  
 
Burmistrz Wiesław Czyczerski  przedstawił treść projektu uchwały w sprawie powołania 
Sekretarza Gminy Zbąszynek. 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur zapytał czy są pytania do przedstawionego projektu 
uchwały, przedstawił stanowiska Komisji Stałych, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 14 radnych przy 8 głosach „za”, 2 głosach „przeciw” i 4 głosach 
wstrzymujących podjęła uchwałę Nr XXVII/37/2008 w sprawie powołania Sekretarza Gminy 
Zbąszynek. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała Nr 
XXVII/37/2008 w sprawie powołania Sekretarza Gminy Zbąszynek została podj ęta przy 
8 głosach „za”, 2 głosach „przeciw” i 4 głosach wst rzymuj ących  /uchwała stanowi 
załącznik nr 8 do niniejszego protokołu/. 
W wyniku podjętej uchwały Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  poprosił obecnego na sali 
obrad Pana Jana Makarewicza o odczytanie roty ślubowania. 
Pan Jan Makarewicz  zgodnie z art. 5 ust. 1 ustawy o pracownikach samorządowych z dnia 
22 marca 1990 roku złoŜył ślubowanie o następującej treści: „Ślubuję uroczyście, Ŝe na 
zajmowanym stanowisku będę słuŜyć państwu i społeczności lokalnej, przestrzegać 
porządku prawnego i wykonywać sumiennie powierzone mi zadania. Tak mi dopomóŜ Bóg”” 
/treść ślubowania stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu/. 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  stwierdził, Ŝe Pan Jan Makarewicz obejmując funkcję 
Sekretarza Gminy złoŜył ślubowanie w obecności Rady. 
Następnie Przewodniczący Rady złoŜył gratulacje nowo powołanemu Sekretarzowi 
wręczając wiązankę kwiatów. 
Sekretarz Gminy Jan Makarewicz  podziękował Burmistrzowi za  inicjatywę uchwałodawczą 
i skierowanie pod obrady sesji uchwały w sprawie powołania Sekretarza. Zdaniem 
Sekretarza jest to wyraz zaufania w stosunku do jego osoby. Sekretarz zaznaczył, Ŝe nie 



 6 

zawiedzie tego zaufania. Podziękował równieŜ radnym za przegłosowanie uchwały 
wyraŜając jednocześnie nadzieję, Ŝe współpraca między Sekretarzem a Radą będzie opierać 
się na płaszczyźnie merytorycznej. 
Następnie Przewodnicz ący Rady  w imieniu Rady Miejskiej złoŜył podziękowania za 
współpracę pełniącej obowiązki Sekretarza, Barbarze Stasik wręczając wiązanką kwiatów 
Barbara Stasik  podziękowała równieŜ za dwuletni okres współpracy. 
 
b/. 
 
Skarbnik Aneta Nawracała  przedstawiła treść projektu uchwały w sprawie zmian budŜetu 
gminy i w budŜecie gminy na 2008 rok, zaznaczając jakie zmiany zostały wprowadzone od 
momentu przedstawienia projektu powyŜszej Uchwały na posiedzeniach Komisji. 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur zapytał czy są pytania do przedstawionego projektu 
uchwały, przedstawił stanowiska Komisji Stałych, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 14 radnych, przy 12 głosach „za” i 2 głosach wstrzymujących  
podjęła uchwałę Nr XXVII/38/2008 w sprawie zmian budŜetu gminy i w budŜecie gminy na 
2008 rok. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała Nr 
XXVII/38/2008 w sprawie zmian bud Ŝetu gminy i w bud Ŝecie gminy na 2008 rok została 
podj ęta przy 12 głosach „za” i 2 głosach wstrzymuj ących  /uchwała stanowi załącznik nr 
10 do niniejszego protokołu/. 
 

c/. 

Burmistrz Wiesław Czyczerski  przedstawił treść projektu uchwały w sprawie udzielenia 
pomocy finansowej Powiatowi Świebodzińskiemu. 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur zapytał czy są pytania do przedstawionego projektu 
uchwały, przedstawił stanowiska Komisji Stałych, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 14 radnych, przy 14 głosach „za” podjęła uchwałę Nr 
XXVII/39/2008 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Świebodzińskiemu. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała Nr 
XXVII/39/2008 w sprawie udzielenia pomocy finansowe j Powiatowi Świebodzi ńskiemu 
została podj ęta jednogło śnie  /uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu/. 
 
d/. 
 
Burmistrz Wiesław Czyczerski  przedstawił treść projektu uchwały w sprawie inkasa 
podatku od nieruchomości, rolnego, leśnego, takŜe w formie łącznego zobowiązania 
pienięŜnego, określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso. 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur zapytał czy są pytania do przedstawionego projektu 
uchwały, przedstawił stanowiska Komisji Stałych, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 14 radnych, przy 14 głosach „za” podjęła uchwałę Nr 
XXVII/40/2008 w sprawie inkasa podatku od nieruchomości, rolnego, leśnego, takŜe w 
formie łącznego zobowiązania pienięŜnego, określenia inkasentów i wysokości 
wynagrodzenia za inkaso. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała Nr 
XXVII/40/2008 w sprawie inkasa podatku od nieruchom ości, rolnego, le śnego, tak Ŝe w 
formie ł ącznego zobowi ązania pieni ęŜnego, okre ślenia inkasentów i wysoko ści 
wynagrodzenia za inkaso została podj ęta jednogło śnie  /uchwała stanowi załącznik nr 12 
do niniejszego protokołu/. 
 
e/. 
 
Burmistrz Wiesław Czyczerski  przedstawił treść projektu uchwały w sprawie obniŜenia 
ceny skupu Ŝyta stanowiącej podstawę do obliczenia podatku rolnego na 2009 rok. 
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Przewodnicz ący Rady Jan Mazur zapytał czy są pytania do przedstawionego projektu 
uchwały, przedstawił stanowiska Komisji Stałych, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 14 radnych, przy 14 głosach „za” podjęła uchwałę Nr 
XXVII/41/2008 w sprawie obniŜenia ceny skupu Ŝyta stanowiącej podstawę do obliczenia 
podatku rolnego na 2009 rok. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała Nr 
XXVII/41/2008 w sprawie obni Ŝenia ceny skupu Ŝyta stanowi ącej podstaw ę do 
obliczenia podatku rolnego na 2009 rok została podj ęta jednogło śnie  /uchwała stanowi 
załącznik nr 13 do niniejszego protokołu/. 
 
f/. 
 
Burmistrz Wiesław Czyczerski  przedstawił treść projektu uchwały w sprawie określenia  
wysokości  stawek  i zasad poboru podatku od nieruchomości, opłaty od posiadania psów i 
opłaty  targowej . 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur zapytał czy są pytania do przedstawionego projektu 
uchwały, przedstawił stanowiska Komisji Stałych, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 14 radnych, przy 14 głosach „za” podjęła uchwałę Nr 
XXVII/42/2008 w sprawie określenia  wysokości  stawek  i zasad poboru podatku od 
nieruchomości, opłaty od posiadania psów i opłaty  targowej . 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała Nr 
XXVII/42/2008  w sprawie okre ślenia  wysoko ści  stawek  i zasad poboru podatku od 
nieruchomo ści, opłaty od posiadania psów i opłaty  targowej  została podj ęta 
jednogło śnie  /uchwała stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu/. 
 
g/. 
 
Burmistrz Wiesław Czyczerski  przedstawił treść projektu uchwały w sprawie przystąpienia 
Gminy Zbąszynek do Stowarzyszenia  Lokalna Grupa Działania Regionu Kozła  jako członka 
zwyczajnego. 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur zapytał czy są pytania do przedstawionego projektu 
uchwały, przedstawił stanowiska Komisji Stałych, po czym zarządził głosowanie. 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  poinformował, Ŝe na posiedzeniu Komisji Gospodarki i 
BudŜetu Przewodniczący Komisji zgłosił zapytanie w kwestii uiszczania składki 
członkowskiej do Stowarzyszenia. W odniesieniu do tematu Przewodnicz ący Rady Jan 
Mazur wyjaśnił, Ŝe uchwała Rady jest akcesem przystąpienia do Stowarzyszenia, na jej 
podstawie zostanie zwołana Konferencja Stowarzyszenia i zostanie podjęta uchwała 
odnośnie składek członkowskich. Składka członkowska naszej gminy byłaby rzędu 200-300 
zł na rok. 
 
Rada Miejska w obecności 14 radnych, przy 12 głosach „za”, 1 głosie „przeciw” i 1 głosie 
wstrzymującym podjęła uchwałę Nr XXVII/43/2008 w sprawie przystąpienia Gminy 
Zbąszynek do Stowarzyszenia  Lokalna Grupa Działania Regionu Kozła  jako członka 
zwyczajnego. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała Nr 
XXVII/43/2008 w sprawie przyst ąpienia Gminy Zb ąszynek do Stowarzyszenia  Lokalna 
Grupa Działania Regionu Kozła  jako członka zwyczaj nego 
została podj ęta przy 12 głosach „za”, 1 głosie „przeciw” i 1 gło sie wstrzymuj ącym  
/uchwała stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu/. 
 
h/. 
 
Burmistrz Wiesław Czyczerski  przedstawił treść projektu uchwały w sprawie najniŜszego 
wynagrodzenia zasadniczego oraz wartości jednego punktu dla pracowników 
samorządowych zatrudnionych w jednostkach organizacyjnych Gminy Zbąszynek. 
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Przewodnicz ący Rady Jan Mazur zapytał czy są pytania do przedstawionego projektu 
uchwały, przedstawił stanowiska Komisji Stałych, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 14 radnych, przy 14 głosach „za” podjęła uchwałę 
Nr XXVII/44/2008 w sprawie najniŜszego wynagrodzenia zasadniczego oraz wartości 
jednego punktu dla pracowników samorządowych zatrudnionych w jednostkach 
organizacyjnych Gminy Zbąszynek. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała  
Nr XXVII/44/2008  w sprawie najni Ŝszego wynagrodzenia zasadniczego oraz warto ści 
jednego punktu dla pracowników samorz ądowych zatrudnionych w jednostkach 
organizacyjnych Gminy Zb ąszynek została podj ęta jednogło śnie  /uchwała stanowi 
załącznik nr 16 do niniejszego protokołu/. 
 
i/. 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przedstawił treść projektu uchwały w sprawie ustalenia 
wynagrodzenia dla Burmistrza Zbąszynka. 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur zapytał czy są pytania do przedstawionego projektu 
uchwały. 
Radny Wojciech Półtorak  poinformował, Ŝe miał zamiar w tym temacie zgłosić zapytanie do 
Przewodniczącego Komisji Gospodarki i BudŜetu, ale Przewodniczący Komisji nie jest 
obecny na obradach dzisiejszej sesji. Radny Wojciech Półtorak nadmienił, Ŝe chciałby 
przypomnieć sytuację sprzed dwóch lat. W ocenie radnego propozycja Przewodniczącego 
Rady co do wysokości wynagrodzenia obecnego Burmistrza jest nad wyrost przesadzona, 
tym bardziej, Ŝe na dzisiejszej sesji wykreślono punkt dot. sprawozdania z realizacji strategii 
gminy, który miał przedstawić dokonania dwóch burmistrzów przez okres ostatnich dwóch 
lat. Ponadto radny zaznaczył, Ŝe przy okazji ustalania wysokości dla poprzedniego 
Burmistrza przyjęto, Ŝe w pierwszej kolejności Burmistrz powinien się „wykazać”. 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  poinformował, Ŝe Przewodniczący Komisji Gospodarki i 
BudŜetu odniósł się do wynagrodzenia Burmistrza, Ŝe jest to obciąŜenie miesięczne 
mieszkańca w kwocie 1,25 zł, w skali rocznej 15 zł obciąŜenia. 
Radny Wojciech Półtorak  zaznaczył, Ŝe w tym temacie powinno się odnieść do 
pozyskanych środków. 
Przewodnicz ący Rady  Jan Mazur  nadmienił, Ŝe nie chciałby powracać do tematu osób, 
których nie ma juŜ z nami. 
W odniesieniu do powyŜszego radny Wojciech Półtorak  powiedział cyt.„nie trzeba było 
przykładać ręki do tego”. 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  poprosił, by nie składać takich insynuacji, poniewaŜ nie 
jest to moment właściwy i jeśli debata ma iść w tym kierunku to prosi o jej zamknięcie. 
Następnie Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przedstawił stanowiska Komisji Stałych do 
projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 14 radnych, przy 8 głosach „za”, 5 głosach „przeciw” i 1 głosie 
wstrzymującym podjęła uchwałę Nr XXVII/45/2008 w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla 
Burmistrza Zbąszynka. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała Nr 
XXVII/45/2008 w sprawie w sprawie ustalenia wynagro dzenia dla Burmistrza 
Zbąszynka została podj ęta przy 8 głosach „za”, 5 głosach „przeciw” i 1 gło sie 
wstrzymuj ącym  /uchwała stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu/. 
 
Do pkt.11  
 

Odpowiedzi na interpelacje 
 
Udzielając odpowiedzi na interpelację radnego Wojciecha Półtoraka Burmistrz Wiesław 
Czyczerski  poinformował, Ŝe studium wykonalności dotyczy zadań, które były gotowe do 
realizacji pod koniec 2005 roku, działania nie zostały podjęte, na dziś ich termin minął. Temat 
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dotyczy takich zadań jak: ulica Sportowa, Topolowa, Mała, obwodnica Zbąszynka , 
tzw.”północna”, spięcie kanalizacji na ul. PCK i wymiana nawierzchni na ul. PCK oraz 
termomodernizacja byłej przychodni kolejowej na ul. Kosieczyńskiej. 
 
Udzielając odpowiedzi na interpelację radnego Mieczysława Maciejewskiego Burmistrz 
Wiesław Czyczerski  poinformował, Ŝe remont w przychodni wykonała własnymi siłami 
Zdrovita, natomiast budowę łącznika przy Przychodni między starą a nową częścią wykonała 
firma „Richter”. 
 
Do pkt.12  
 

Informacja Przewodnicz ącego Rady i Burmistrza  
o przedło Ŝonych o świadczeniach   maj ątkowych za 2007 rok 

 
Informacje w temacie złoŜonych oświadczeń majątkowych przedstawili  Przewodniczący 
Rady Jan Mazur oraz Burmistrz Wiesław Czyczerski /informacje stanowią załączniki nr 18 i 
19 do niniejszego protokołu/. 
 
Do pkt.13  

Oświadczenia i wolne wnioski 
 
Radny Mieczysław Maciejewski złoŜył wniosek, by nie uŜywać telefonów komórkowych 
podczas obrad sesji, zdaniem radnego zakłóca to obrady. 
Radny Sylwester Budych poszerzył złoŜony przez radnego Mieczysława Maciejewskiego 
wniosek, by nie uŜywać telefonów komórkowych takŜe podczas posiedzeń Komisji. 
W odniesieniu do wniesionych wniosków Przewodnicz ący Rady Jan Mazur zaznaczył, Ŝe 
jest to sprawa honoru i kaŜdy radny powinien się czuć odpowiedzialny za pełnioną funkcję.  
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur zaprosił do wzięcia udziału w montaŜu słowno-
muzycznym ”Historia pieśnią się toczy” z okazji 90-tej Rocznicy Narodowego Święta 
Niepodległości, organizowanym przez Szkołę Podstawową w Zbąszynku, I Gimnazjum w 
Zbąszynku oraz Zespół Szkół Technicznych w Zbąszynku, które odbędzie się 6 listopada w 
Domu Kultury w Zbąszynku. 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur zaprosił do wzięcia udziału we wspólnym wyjeździe do 
Szklarskiej Poręby wraz z Radą Miejską Zbąszynia, które odbędzie się w dniach 14-16 
listopada br. Informację naleŜy złoŜyć do przyszłego poniedziałku w Biurze Rady. 
 
Odnosząc się do zapytania zgłoszonego przez Przewodniczącego Komisji Gospodarki i 
BudŜetu  na posiedzeniu Komisji w dniu 22 października br w temacie regulacji kwestii 
podpisywania delegacji słuŜbowych dla Przewodniczącego Rady, Przewodnicz ący Rady 
Jan Mazur  poinformował, Ŝe kwestię tę reguluje Uchwała Nr XX/92/2000 Rady Miejskiej w 
Zbąszynku z dnia 10 października 2000r. Zgodnie z jej zapisami delegację dla 
Przewodniczącego Rady podpisuje Wiceprzewodniczący Rady.  
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur poinformował, Ŝe wpłynęło zaproszenie do wzięcia 
udziału w halowym Turnieju Piłki NoŜnej, termin Turnieju – luty 2009. 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur poinformował o decyzji radnego Krzysztofa Krzywaka, 
który podczas Konwentu w dniu 16 października br złoŜył rezygnację z funkcji 
Przewodniczącego Komisji Gospodarki i BudŜetu, Wiceprzewodniczącego Komisji 
Rewizyjnej oraz Przewodniczącego Komisji Regulaminowej, dziękując za moŜliwość 
pełnienia tych funkcji i deklarując dalsze aktywne działanie na rzecz samorządu.  
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Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe protokoły z XXV sesji Rady z dnia 25 
września 2008r. oraz XXVI nadzwyczajnej sesji Rady z dnia 10 października 2008r. przez 
czas trwania sesji były wyłoŜone do wglądu. Nie wpłynęły Ŝadne uwagi.  
- za przyj ęciem protokołów z XXV sesji Rady z dnia 25 wrze śnia 2008r. oraz XXVI 
nadzwyczajnej sesji Rady z dnia 10 pa ździernika 2008r. głosowało 14 radnych "za”.  
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe w wyniku głosowania protokoły z XXV 
sesji Rady z dnia 25 wrze śnia 2008r. oraz XXVI nadzwyczajnej sesji Rady z dni a 10 
października 2008r. zostały przyj ęte jednogło śnie. 
 
 
Do pkt.14  

Zakończenie obrad 
 

Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący Rady o godzinie 1510 zamknął sesję. 
 
 
Protokołowała:                                  Sekretarz obrad:                       Przewodniczący obrad: 
 
Magdalena Tomaszewska                 Agnieszka Budych                          Jan Mazur 
 
 
 
Wyci ąg z protokołu otrzymali:  
 

1. Burmistrz 
2. Skarbnik  
3. Sekretarz 
4. Przewodniczący Rady 

 


